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ALGEMENE VERGADERING van 8 juni 2022 
 

VERSLAG 
 
DEELNEMERS Veront-

schuldigd 
(v) 

Aan-
wezig 
(a) 

Opmerkingen 

INITIATIEVEN  (22) Vertegenwoordiger 
11.11.11 - TIENEN  
   Hendrik Decroos 

 a  

AFRIKA FILMFESTIVAL TIENEN  
    - - 

Hendrik vertegenwoordigt ook 
AFF 

AFRICA NETWORK BRABANT 
  Nineta Mbengue 

 a 
Innocent vertegenwoordigt ook 
Cati tage 

BEZORGD OM MENSEN VZW 
   Katrien Bultinck 

- - 
 

BROEDERLIJK DELEN TIENEN 
   Claire Blondeau 

- -  

BUREN VOOR BUREN  
Johan De Schryver - a 

 

COMMUNITY HEALTH WORKERS (CHW) 
  Iullia Vdokha 

v -  

KOM BINNEN 
   Ann Vermeire  a 

 

DAMIAANACTIE 
   Inge Schodts   - - 

 

HUIS van de MENS 
  Tania Ramoudt 

 a  

HUBI & VINCIANE  
  Ingrid Hofkens - - 

 

KIKESA 
  Gustavao Nkama 

v -  

INCLUSIE VLAANDEREN–AFD. TIENEN 
   Evi Serron - - 

 

MALICOMITE VISSENAKEN 
   Guy Vanparijs 

- a  

PALMAS PARA TODOS (VZW) 
   Mia Dickmans   - a 

 

PSYCHIATRISCHE KLINIEK BROEDERS 
ALEXIANEN TIENEN 
   Bart de Bakker   

- - 
 

RODE KRUIS VLAANDEREN – AFDELING 
TIENEN 
   Siebe Stroobants 

v 
 

a 
Peter Jansen vervangt Siebe  

STEUNPROJECT BERONGE 
   Gemma Deldimme  - a 

 

TIENSE WERELDVROUWEN 
  Chris Stryckmans  a 

 

RIKOLTO VREDESEILANDEN (REGIO TIENEN) 
    Els Vanderlinden  a 

 

TAAL IN PRAKTIJK 
  Innocent Harerimana  a 

 

VIA TIENEN 
   Karlien Partyka   

- -  

ZUSTER PASSIONISTEN v -  
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DEELNEMERS Veront-
schuldigd 
(v) 

Aan-
wezig 
(a) 

Opmerkingen 

   Laurette Bidilu Muyamuna 
BURGERS (7) 
Johan BRUSTEN  - - Verblijft in buitenland 
Marie-Anne COENEN v -  
Ivo VENDREDY - -  
Johan WEIGL  a  
Yves BUTAYE  a  
Marnik DECOCK  a  
Marianne EELEN v   
NIET-STEMGERECHTIGDE LEDEN 
Liesbeth VANDERLOOCK (schepen 
Duurzaamheid) 

 a  

Chris STRYCKMANS  (afgevaardigde Groen 
Tienen) - - 

vertegenwoordigt TWV (zie 
hoger) 

Benita VANHURCK (Duurzaamheidsambtenaar 
Tienen) 

- -  

Michel EVERS (afgevaardigde Netwerk Cultuur) - -  
 
 
De vergadering verloopt fysiek en wordt geleid door Hendrik Decroos (Voorzitter). 
Verslaggever is Marnik Decock (Secretaris).  
 

 
1. VERSLAG VERGADERING 24 MAART 2022 

 

Het ontwerp van verslag van de vergadering van 24 maart 2022 werd voorafgaandelijk 
aan de vergadering per e-mail aan de leden bezorgd.  
 
Er zijn geen opmerkingen. Het verslag wordt geacht te zijn goedgekeurd. De secretaris 
zal deze aan de Stad bezorgen met oog op publicatie op de website van de stad.  
 

 
2. SAMENSTELLING EN VERTEGENWOORDIGING:   

Johan De Schryver van Buren Voor Buren in Tienen tevens ook voorzitter van het 
Kumtichcomité stelt zijn werking nog eens voor, naar aanleiding van zijn kandidatuur 
om lid te worden van het Netwerk Mondiaal Tienen. Al begin dit jaar heeft hij zijn 
kandidatuur ingediend. Tijdens de vergadering van maart 2022 bleek dat Johan per 
vergissing niet was uitgenodigd. 

Johan legt de bedoeling van het BvB-initiatief uit. Er wordt een netwerk gevormd van 
vrijwilligers, mensen die graag andere mensen willen helpen. Ze zijn actief in een buurt 
(in Tienen noemen we dat een “contrei”). Het gaat dan om het ‘kleine helpen’: kleine 
klussen, een boodschap doen, eenvoudig computerhulp… Maar ook gezelschap houden, 
informatie geven.  

Dit geeft kansen om mensen te ondersteunen op vele vlakken: huiswerkbegeleiding 
bijvoorbeeld voor kinderen die het moeilijk hebben, conversatieduo’s om anderstalige 
nieuwkomers (broodnodige) bijkomende oefenkansen te geven, mensen leren fietsen, 
inzamelacties om kwetsbare gezinnen te ondersteunen, mensen informeren … Door 
deze veelvuldige kleine contacten ontstaat er ook verbinding en cohesie in de straten 
en buurten. Iedereen behoort tot de doelgroep, maar dit is natuurlijk zeer belangrijk 
voor sociaal kwetsbaren en anderstalige nieuwkomers.  
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In Tienen zijn inmiddels in drie contreien een BVB-netwerk geactiveerd. De diversiteit 
van de Tiense bevolking is behoorlijk groot en dat zie je ook in de lijst van de 
vrijwilligers (1/3 heeft niet-Belgische roots).  
 
Intussen is er ook al samenwerking met andere initiatieven zoals Taal In Praktijk en de 
Tiense Wereldvrouwen. Een lid oppert dat ondersteuning vanuit de stedelijke diensten 
ook mogelijk is zoals bijvoorbeeld door het Huis van het Kind. In de nabije toekomst 
wordt ook gepolst naar structurele ondersteuning door de stad worden voorzien. 
Daarvoor is contact te leggen met de Schepen voor mens. 
 
Wat de samenstelling van het Netwerk betreft verduidelijkt Marnik dat per 
vergadering zou worden nagegaan of de vertegenwoordiging van de initiatieven nog 
correct is omschreven en of er ook effectieve vertegenwoordiging op de vergaderingen 
zal worden voorzien. In het verleden is vastgesteld dat een aantal initiatieven vele 
malen niets meer van zich hebben laten horen. Het is soms niet duidelijk wat de reden 
is van het uitblijven van communicatie. Soms kan het ook om een persoonlijke reden of 
tijdsgebrek gaan.  Er zal ook systematisch worden gevraagd of de officiële 
contactgegevens nog OK zijn. Deze gegevens zijn noodzakelijk met het oog op 
bekendmaking van de werking van het Netwerk en het bestaan van de initiatieven naar 
het publiek toe (op de eigen website of de website van de Stad). Het is dus van belang 
om de officiële contactadressen van de initiatieven correct te omschrijven. Omwille van 
privacy redenen is het wellicht niet te verkiezen om persoonlijke adressen door te 
geven met oog op publicatie. De lijst die rondgaat op de vergadering vraagt ook naar 
adressen van de aanspreekpunten. Die lijst is een puur interne lijst en die zal niet 
worden gepubliceerd en zal ook niet worden doorgegeven aan derden. Deze adressen 
worden gebruikt voor de interne communicatie van het Netwerk (uitnodiging voor 
bijeenkomsten van de Algemene vergadering of van de werkgroepen, nieuws dat 
belangrijk is voor de werking van het Netwerk). Het is geen kanaal om allerhande 
nieuwsjes te verspreiden.  
 

 
3. WERKING VAN HET NETWERK 

Er wordt nog eens gepeild naar de appetijt om een groepsversterkende activiteit te 
organiseren voor de vertegenwoordigers van de initiatieven binnen het Netwerk. Johan 
W. stelt twee ideeën voor. Een wandeling in de stad waarbij de verschillende 
initiatieven worden voorgesteld. Een tweede is een groepsbezoek aan het 
Afrikamuseum in Tervuren. Na een korte brainstorm wordt geoordeeld dat de 
wandeling wel wat moeilijk zal liggen, omdat veel initiatieven eigenlijk geen vaste stek 
hebben waar ze hun werking goed kunnen uitleggen. Het idee om een gegidst bezoek 
te organiseren in het vernieuwde Afrikamuseum wordt als erg interessant omschreven.  
Johan W. zal contact leggen met het museum om te zien welke de mogelijkheden zijn 
om met een 20-tal mensen een rondleiding te krijgen. Het Dagelijks Bestuur neemt dit 
dan verder op. 

De Voorzitter roept nog eens op om informatie aan te leveren om de eigen website 
van het Netwerk te stofferen. Er is sinds vorig jaar een hosting aangekocht, waardoor 
we dus een eigen ruimte hebben op het internet om onze werking te presenteren. 
Oproep aan allen om voor de verschillende initiatieven teksten en foto's en ook 
eventueel een link naar de eigen website aan te leveren. Ideeën en hulp om de website 
in te richten en om de content in te voeren zijn zeker welkom.  
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Er wordt ook een idee gelanceerd om de inkomsten van het netwerk te verhogen door 
het zoeken van sponsors. De Voorzitter stelt dat dit wat moeilijk ligt. Het Netwerk is 
een officieel burgerorgaan, dat is opgericht door de stad. Het is niet de bedoeling dat 
via deze weg commerciële inkomsten worden gecreëerd. Het is natuurlijk wel mogelijk 
dat de verschillende initiatieven naar aanleiding van hun benefits of andere activiteiten 
sponsors zoeken en hun logo’s op hun promotieartikel aan te brengen. Maar op de 
officiële website van het netwerk is sponsoring wel wat delicaat. 

 

4. BELEID EN TOELAGEN VAN DE STAD   

Schepen Liesbeth van der Loock licht nog eens toe dat het Netwerk Mondiaal Tienen 
haar nauw aan het hart ligt. Ze is zelf actief In de sociale economie (de Kringwinkel) en 
de opstart van de GROS is mede ook van daaruit gelanceerd. De kracht van het 
Netwerk is te zorgen voor “de magische verbinding”, zodat ieder inspirerend kan 
werken voor een ander en we samen krachtiger worden. Het is vanuit de stad 
belangrijk dat een veelheid van initiatieven wordt erkend en op de kaart kan worden 
gezet zodat er zaadjes kunnen worden geplant. De vruchtbare samenwerking vanuit 
verschillende doelstellingen en achtergronden moet zeker verder worden ondersteund 
en ze ziet uit naar een boeiende en brede samenwerking. Wat het item integratie 
betreft (zoals de buddywerking en taalondersteuning) is het zeker van belang om ook 
de Schepen voor Mens uit te nodigen op de bijeenkomsten van het Netwerk.  

Wat het budget voor ontwikkelingssamenwerking en initiatieven voor een Mondiaal 
Tienen betreft wijst de Schepen naar de bestaande posten op het Budget. 
Samenvoeging van twee posten in het jaar 2021 was voorlopig een eenmalige 
oefening. Er zal moeten worden gekeken wat er in 2022 mogelijk is en een 
samenvoeging van deze twee posten (in totaal dan € 7.500) tot een subsidiepot is dus 
weer mogelijk afhankelijk van wat er nog wordt voorgesteld omtrent duurzame 
maatschappelijke projecten. Er is ook ruimte voor noodhulp. De voorzitter wijst er in dit 
verband op dat er al in de vorige vergadering een suggestie is gedaan rond het geven 
van subsidie voor noodhulp in kader van de vluchtelingencrisis. Dit zowel voor de 
opvang van Oekraïners als voer vluchtelingen als gevolg van andere crisissen In de 
wereld. De schepen kijkt dit na.  

De schepen en wijst er ook op dat Benita (de huidige ambtenaar duurzame 
ontwikkeling) binnenkort aan een nieuwe carrière binnen de administratie begint. Ze zal 
normaliter wel nog een aantal punten van haar vorige job zal blijven opvolgen, 
waaronder dus ook het dossier van de betoelaging voor ontwikkelingssamenwerking en 
duurzame ontwikkeling.  

Wat de betoelaging en oproep tot projecten betreft stelt de Voorzitter voor dat de 
klassieke oproep wordt herhaald en wordt uitgestuurd vóór de zomer. Zo is het dan 
mogelijk om op de vergadering van het Netwerk van september 2022 te adviseren over 
de ingediende projecten. De Voorzitter stelt voor opnieuw te werken met het principe 
van gelijke betoelaging van waardevol bevonden voorstellen. Er zijn geen opmerking op 
dit voorstel geformuleerd. De Voorzitter zal het nodige doen om met de Schepen en de 
Dienst Communicatie te zorgen voor een persbericht.  

 

 

 

 



 
5 

 

 
5. WERKING VANUIT DE INITIATIEVEN 

 
In de bibliotheek zal in najaar een lezing met mondiaal thema worden georgansieerd. 
  
Hendrik meldt dat de ‘11 11 11’-campagne op nationaal vlak van 2022 als thema zal 
hebben: klimaat! 
 
Innocent meldt namens TIP de komst van de zomereditie van de digitale versie van 
het krantje ‘Gemakkelijk Nieuws In Tienen‘. De subsidies van de Provincie zijn 
opgebruikt.  Hij deelt namens Cati Tage mee dat het de officiële naam is veranderd 
naar Africa Network Brabant. Het bestuur is vernieuwd. De vereniging zal nu hard 
werken op het verwerven van kiesrecht in aanloop op de verkiezingen van 2024. Op de 
planning staat ook een lezing over dekolonisatie door professor Isibald Gooderis 
(wellicht in oktober 2022). Of de volgende editie van ‘Komen Proeven’ zal doorgaan in 
najaar 2022 is onzeker nu twee trekkers niet meer beschikbaar zijn.  
 
Tanja van HuisvandeMens Tienen meldt dat er verder werd gewerkt rond 
menstruatie-armoede. Hiervoor werden ook flyers rondgedeeld op de markt en op 
verschillende plaatsen boxen geïnstalleerd. Er zijn ook eenmaal per maand  
praatgroepen over eenzaamheid. De respons is groot. Op 21 juni is het 
wereldhumanismedag. In woonzorgcentrum Keienhof in Kumtich krijgen de bewoners 
een bloemetje.  
 
Guy meldt namens het Malicomité van zuster Mimi dat de gezondheidsprojecten nog 
steeds kunnen doorgaan. De onrust situeert zich in het Noorden. De Christelijke 
religieuzen verblijven omwille van hun veiligheid in Bamako, de hoofdstad.  
 
Ann Vermeire van Kom Binnen zegt dat het initiatief van Nederlands spreken terug 
is opgestart. De oorlog in Oekraïne is een populair gespreksonderwerp. Kom binnen is 
ook voorgesteld in een artikeltje van de krant van TIP.  
 
Chris vertelt over Tiense Wereldvrouwen. Doel is om in een veilige omgeving de 
integratie te bevorderen door Nederlands te oefenen en te leren netwerken. Er is 
samenwerking met Femma, de bibliotheek (boekstart), HuisvandeMens en Johan Weigl 
(praten over puberteit). Geregeld wordt een wandeling in Tienen georganiseerd. Chris 
stelt dat er eigenlijk te veel mensen zijn. Zo zijn er 130 mensen ingeschreven voor een 
bezoek aan de zoo van Planckendaal. Wellicht zal in groepen moeten worden gewerkt.  
 
Johan W., burgerlid van de Groepspraktijk Hageland,meldt zijn drukke 
professionele bezigheden. Hij wordt geconfronteerd met veel verschillende 
gezinssituaties. Tarieven zijn eventueel aanpasbaar aan de factor kansarmoede 
(normaal € 10).  
 
Mia deelt mee dat de door haar opgerichte NGO Palmas Para Todos geen nieuw 
projecten meer zal opnemen in Brazilië. Via haar boer, nog actieve priester in Brazilië 
zal ze wel nog aanvragen indienen om projecten te ondersteunen. Verder verheugt zij 
zich over de toezegging dat minstens een halve kracht van de Sociale Dienst 
beschikbaar zal blijven voor het buddyproject erkende vluchtelingen en 
nieuwkomers. Om de zes weken komt de werkgroep bijeen bij in de lokalen van het 
Rode Kruis.  
 
Peter van het Rode Kruis Tienen deelt mee dat veel scholieren zijn opgeleid voor 
AED. Verder wil hij zijn zorgen delen over het verschijnsel van de lege brooddozen bij 
leerlingen.  
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Gemma van Steuncomité Berongé haalt kort aan dat Sylvester op bezoek is geweest 
in Berongé. Enkele lokale scholen hebben fondsen verzameld.  
 
Yves, burgerlid, stipt aan dat hij paraat voor alle juridische hulp.  
 
Kersvers lid Johan D. van Buren-voor-Buren en Kumtichcomité vertelt ook over de 
brede sociale werking in en vanuit Kumtich: leren fietsen, kinderparlement, voordracht 
over polarisering, koken met andere nationaliteiten (Turks, Marokkaans, Belgisch, ...) 
de knooppuntwerking met en in het Woonzorgcentrum  Kumtich. 
 
Marnik meldt namens de werkgroep FairTradeGemeente dat diverse nationale 
organisaties die achter de campagne FairTradeGemeente staan, een platform hebben 
opgericht rond duurzame keuzes in supermarkten. De slogan is 'Ik ben meer dan mijn 
kassaticket' (dit is de weblink). De bedoeling is om het kiezen van duurzame voeding in 
de supermarkten te vergemakkelijken. Daarbij is niet alleen de motivatie en kennis 
over de impact van de keuze van voeding bij de consument het allerbelangrijkste. Het 
is ook nuttig dat supermarkten helpen om keuzes in de richting van duurzame voeding 
te stimuleren. Onderzoek wijst uit dat de allerbelangrijkste elementen zijn: een 
goedkope prijs en een gemakkelijke toegang tot het juiste product. Supermarkten 
hebben eigen technieken om consumenten aan te zetten tot bepaalde keuzes. 
Supermarkten bevatten nu al veel verborgen verleiders. Samen met de supermarkten 
kan door dus ook gekeken worden hoe deze marketingtechnieken kunnen worden 
ingezet voor duurzame keuzes. Het is wel zo dat duurzame voeding een heel breed 
palet van kwesties omvat. Het gaat om fair trade, maar over gezonde voeding (minder 
vlees meer groenten, minder suiker, ...), dierenwelzijn, korte keten, respect voor het 
milieu, respect voor arbeidsomstandigheden, ...  
 
Els meldt namens Rikolto het organiseren van vorming in kader van duurzame 
voeding, vooral via scholen.  
 

______________________ 
 


